

Prayer Items for 5th week of May

1. Family

A) Pray for the tradition in family: To be grateful to God for giving us family with different ethnic traditions. Pray to the Lord for cherish our own ethnic groups, carry on the past heritage and open up the future, give us the heart of accept different cultures, to avoid the sense of superiority or exclusivity. May Lord broken the lies of the wicked, dispel the traditional superstitions or ritual of worshipping evil spirits, inspire us actively to share the gospel and get free from the truth.

B) For the crisis in family: Give thanks for the biblical words to light those family which in darkness. Pray to the Lord for mercy for family which needed double salary for living. Guide them in faith, watch their family, especially the elder and the young. Pray to the Lord to show HIS kindness to children which doesn't grow up under the personal care of their parents. Protect their minds and bodies from temptation, body, heart, spirit can grow up healthily, not to be attacked by evil.

2. Church

A) Pray the "physical resume" for church: Thanks to the Lord, we still can work together with God during the pandemic. May Lord lead the churches and evangelical institutions to determine God's will on the path, and to be fully obedient to the code of prevention of the disease of those in power on the ground. Ask the lord to look after each co-worker in the work to enjoy well-being, can be cautious and self-defense but not into panic anxiety, but also as soon as possible to adapt to the impact of the epidemic under the work changes, in the work skills more in keeping with the times.

B) Praying for the Christian's life: Give thanks for the pandemic, we experience different forms of pastoral and spiritual growth. Let's us ask the Lord to renew and strengthened the hearts of Christians, closer to Lord, prayers and reading the bible doesn't affect by general affair of life and always to be alone with God. May Lord use the Christian whose has been transformed, continue to ignite the evangelical mind in all the way, actively preaching and live out the gospel when the sign of last day is gradually coming.

3. Nation

A) Pray for the illegal workers: Glad that the infected people after verify by government, had received treatment now. May Lord to appease the insecurity and frightened hearts of illegal workers, cooperate with authorities department, effectively solve the problems. May Lord grant wisdom and compassion to the law enforcement unit, properly deal with all kinds of problems, bless all the staff who fight on the front line, tired body regain strength, release the emotion from tension.

B) Pray for the position of political power: Thanks God is still emerging prayer warrior for the country. May Lord heal our land, watch over all the actions of those in power, to show all the shortcomings of the government. May Lord extend his arms with great power, to place leaders with after God's own heart in a higher level, all political parties stand with strategic consensus for the sake of the country's future, to act together and work together to hold the justice and integrity.

4. World

A) Pray for the global pandemic: Thanks God's didn't abandon us alone. Pray for people cherish the pandemic that experience the value of life, open the heart to the search for the purpose of life. May Lord grant confidence and strength to face and deal with all the unchangeable environment, not to be confused by false prophets or explore the unknown. It was because the secret is belong to you, and hopefully God's will be done, on earth as it is in heaven.

B) Pray for the global education: Thanks God calling people to become educators. May Lord to free the education sector from the circle of bureaucracy and utilitarianism, so that teachers educate students with passion and students study with enthusiasm. May Lord rise up those enthusiastic educators, transform the educational policies in academy, to pass on education which care about life, especially church schools should be more actively to execute the mission.

1.家庭

A) 为着家庭的传统祷告：感恩上帝赐予各家庭不同的民族传统。求主赐给我们珍爱本身族群的情感，有承先启后的忠心，也赐予我们有接纳异文化的情怀，避免民族优越感和排他性的行事为人。求主粉碎恶者的谎言，除掉各族群的传统迷信与祭拜邪灵的礼仪，并激励我们积极与同胞们分享福音，共同因真理得着真自由。

B) 为着家庭的危机交托：感恩有圣经的话语光照家庭的幽暗。求主怜悯双薪家庭的劳苦，指引当行的信心之路，晓得如何守望家庭，特别是在老有所依，幼有所教的家庭位分上。求主施恩给许许多多不在父母亲身照顾下成长的孩子们，保护他们的心智与身体不陷入试探也不受恶者的攻击，身、心、灵皆能健康地成长。

2.教会

A) 为着教会的“实体复工”祷告：感恩在疫情起伏中仍能与上帝同工。求主帮助各教堂与福音机构在所行的道路上都能认定祢的旨意，也愿意全然顺服地上掌权者的防疫守则。求主看顾每位同工在工作中享有安康，能谨慎自守却不陷入恐慌焦虑中，也能尽快适应疫情冲击下的工作变化，在工作技能上更加与时俱进。

B) 为着基督徒的生命祷告：感恩在疫情中经历不同方式的牧养与灵命的成长。求主坚定那些在疫情中生命更新的基督徒亲近祢的心，不因生活事务而影响个人的祷告读经生活，愿意将与祢独处摆在首位。求主重用生命已转化的基督徒，持续点燃随走随传的布道心志，在这末世预兆逐步应验之际，积极传扬并活出福音。

3.国家

A) 为着非法客工的处境交托：感恩受病毒感染者因着政府的取缔得到验证与治疗。求主安抚非法客工不安与惧怕的心，愿意给予有关当局最大的合作，以有效地解决当务之急。求主赐智慧与怜悯的心给执法单位，妥当处理各种引申的问题，也赐福予每个在前线奋斗的工作人员，疲惫的身躯能重新得力，紧绷的情绪得舒缓。

B) 为着政权的兴替祷告：感恩上帝仍然不断兴起为国家守望的代祷勇士。求主医治我们的土地，祢的眼目察看在上掌权者的一切行为，愿祢显出政府当中一切的弊端。求主伸出祢大能的膀臂，将合祢心意的领袖们安置高位，也让各个政党都能为了国家前景的缘故，策略上达成共识，行事上齐心协力，共同高举公义廉洁。

4.世界

A) 为着全球的疫情生活交托：感恩上帝的不离不弃。求主帮助人们不浪费所经历的或还在经历中的疫情，因着体会生命的可贵，而开启了寻求生命意义的心。求主加添人们信心与力量去面对及应对一切无法改变的环境，不受假先知迷惑而去探索未知的事，因隐秘的事都属于祢，愿祢的旨意行在地上，如同行在天上。

B) 为着全球教育领域祷告：感恩上帝呼召人成为教育工作者。求主将教育界从教育的官僚化和功利主义化的恶性循环中释放出来，好让教师们有育人的热忱，也让学生们有求学的热情。求主兴起看重生命内涵的热心教育工作者，并转化各大学府的教育方针，传递关怀生命的教育，尤其是教会学校须更积极去履行其使命。

Isakhar Pengawal Methodist 28/05-03/06/2020

Doa minggu kelima Mei

1.Keluarga

A) Doakan untuk tradisional keluarga: Bersyukurlah Tuhan memberikan pelbagai jenis tradisional bangsa kepada setiap keluarga. Semoga Tuhan memberikan kita hati yang menghargai bangsa etnik kita sendiri, mempunyai kesetiaan hati kepada warisan sendiri, dan juga memberikan kita hati yang menerima kebudayaan yang berlainan, mengelakkan rasa keegoan dan eksklusif bangsa sendiri. Berdoalah agar Tuhan menghancurkan kebohongan orang jahat, menyingkirkan takhayul dan ritual

tradisional menyembah roh jahat dari semua etnik, dan memberi inspirasi kepada kita secara aktif untuk menyebarkan Injil dengan rakan-rakan kita supaya mereka memperolehi kebebasan yang sebenarnya melalui kebenaran.

B) Doakan terhadap krisis keluarga: Bersyukurlah mempunyai kata-kata alkitab untuk menerangi kegelapan keluarga. Berdoalah supaya Tuhan membelas kasihan kepada keluarga dwi pendapatan yang berkerja keras, dan bimbinglah perjalanan mereka dalam keimanan, mengetahui bagaimana untuk menjaga keluarga supaya ahli keluarga yang tua ada sokongan dan juga yang muda ada ajaran. Berdoalah untuk belas kasihan kepada kebanyakan anak yang tidak dibesarkan di bawah jagaan ibu bapa peribadi mereka, melindungilah minda dan badan mereka daripada godaan dan juga tidak diserangi oleh orang-orang jahat, dan akan bertumbuh dengan sihat dan bersemangat dalam dari segi fizikal, minda, dan rohani.

2. Gereja

A) Doakan untuk "pemulihan fizikal" gereja: Bersyukur kerana masih dapat bekerja dengan Tuhan dalam keadaan naik mahupun turun wabak ini. Semoga Tuhan menolong gereja dan organisasi Injil untuk mengenali kehendak dan perbuatan Anda di dalam perjalanan yang akan mereka lalui, dan sudi mematuhi sepenuhnya kod pencegahan wabak yang ditetapkan oleh mereka yang berkuasa di dunia ini. Doakan agar setiap rakan sekerja dapat menikmati kesejahteraan di tempat kerja, berwaspada dan menjaga diri supaya tidak terperangkap dalam keadaan ketakutan dan kegelisahan, dan boleh menyesuaikan diri terhadap perubahan pekerjaan di bawah kesan wabak secepat mungkin, dan juga dapat mencapai kemampuan pekerjaan dari semasa ke semasa.

B) Doakan untuk kehidupan orang Kristian: Bersyukur kerana mengalami pelbagai cara menggembala dan pertumbuhan rohani dalam wabak ini. Berdoalah agar orang-orang Kristian yang telah memperbaharui hidup mereka dalam wabak ini akan mempunyai hati yang lebih dekat dengan Anda. Selain itu, kehidupan berdoa dan membaca Alkitab tidak akan dipengaruhi oleh masalah dalam kehidupan, dan sudi untuk meletakkan Anda di tempat pertama. Berdoalah untuk Kristian yang hidupnya telah berubah akan terus menyalakan hati untuk pergilah dan beritakanlah injil, terutamanya ketika tanda-tanda akhir zaman secara beransur-ansur menjadi kenyataan, bertindaklah secara aktif untuk menyebarkan injil dan hidup untuk Injil.

3. Negara

A) Doakan terhadap situasi pekerja-pekerja haram: Berterima kasih kerana orang yang dijangkiti virus dapat disahkan dan juga dirawat kerana larangan dari kerajaan. Semoga Tuhan menenangkan kegelisahan dan ketakutan pekerja-pekerja haram dan sudi memberikan kerjasama kepada pihak yang berkenaan agar dapat menyelesaikan tugas-tugas mendesak dengan berkesan. Berdoalah agar Tuhan memberi kebijaksanaan dan belas kasihan kepada unit-unit penguatkuasaan undang-undang dapat menangani semua jenis masalah yang berlanjutan dengan baik dan juga memberkati setiap pekerja yang berjuang di barisan depan. Keletihan tubuh badan mereka dapat memperolehi kekuatan dan emosi yang tegang dapat diatasi.

B) Doakan untuk kebangkitan penggantian kuasa politik: Berterima kasih kepada Tuhan bahawa Dia terus membangkitkan para doa perjuangan supaya berdoa untuk negara ini. Semoga Tuhan menyembuhkan tanah kita, dan penglihatan Anda akan memperhatikan kepada semua tindakan mereka yang berkuasa, dan semoga Anda menunjukkan semua penyelewengan dalam pemerintahan. Berdoalah agar Tuhan menghulurkan tangan yang kuat dan meletakkan pemimpin Anda di kedudukan yang tinggi, dan biarkan semua parti politik mencapai kata sepakat mengenai strategi demi prospek negara, dan bekerjasama untuk meningkatkan keadilan dan integrity negara.

4. Dunia

A) Doakan untuk kehidupan wabak global: Berterima kasih kepada Tuhan kerana Dia tidak akan meninggalkan kita. Berdoalah agar Tuhan menolong orang-orang supaya mereka tidak mensia-siakan apa-apa yang dialami atau masih dialaminya dalam wabak ini supaya mereka menghargai penghargaan kehidupan, dan juga sudi membuka hati mereka untuk mencari makna kehidupan. Berdoalah agar Tuhan meningkatkan keyakinan dan kekuatan orang-orang untuk menghadapi dan mengatasi semua persekitaran yang tidak dapat diubah, dan tidak akan ditipu oleh nabi-nabi palsu untuk meneroka perkara yang tidak diketahui, kerana semua perkara yang tersembunyi adalah milik Anda, dan jadilah kehendak-Mu di bumi seperti di syurga.

B) Doakan untuk bidang pendidikan global: Berterima kasih kepada Tuhan kerana memanggil orang untuk menjadi pekerja pendidikan. Berdoalah agar Tuhan membebaskan komuniti pendidikan dari lingkaran birokratisasi dan pemanfaatan pendidikan yang ganas, agar para guru mempunyai semangat untuk mendidik pelajar dan pelajar juga mempunyai semangat untuk belajar. Berdoalah agar Tuhan membangkitkan pekerja pendidikan yang bersemangat supaya menghargai konotasi kehidupan, dan mengubah dasar pendidikan universiti dan kolej untuk mempromosikan dan memperhatikan pendidikan kehidupan terutamanya sekolah gereja harus bertindak lebih aktif dalam memenuhi misi ini.